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Sprawozdanie i informacja z prac wójta za okres międzysesyjny 
tj. od dnia 17 stycznia 2019 r. do dnia 18 lutego 2019 r.

Dnia 17.01.2019 r.

• Rozmowy w sprawie biegów HARPAGAN jesienią 2019 (58 edycja). Bazą miałaby być 
SP Bożepole (obecna na spotkaniu dyrektor SP).

• Przeprowadziłem rozmowę telefoniczną z przedstawicielem firmy Polska Spółka 
Gazownicza w Gdańsku w sprawie planów dotyczących gazyfikacji gminy Łęczyce. 
W sprawie tej wystosujemy pismo, mapki z naniesioną liczbą mieszkańców. Firma 
obiecuje szybkie ustosunkowanie się do pisma.

• Przeprowadziłem wizję (wraz z insp. Remelskim) odnośnie spowalniaczy na ul. Leśnej 
w Strzebielinie (wykonano podsypkę z jumana) - przejazd z prędkością 20 km/h nie 
powoduje żadnych problemów.

• Przy drodze w Bukowie dziki zryły przydrożny pas między pierwszą nieruchomością, 
a zwartą zabudową, powodując niedrożność rowu. Stworzyła się zastoina wody 
rozmiękczająca koronę drogi. W trybie pilnym należy zlecić udrożnienie. Nadto 
w remontowanym w ubiegłym roku odcinku pojawiło się kilka dziur wymagających 
pilnego zasypania i zagęszczenia. Nawiezienia kruszywa i uformowania korony drogi 
wymaga odcinek ul. J. Pawła II w Łęczycach (dogodne warunki) - obeschnięta droga.

Dnia 18.01.2019 r.

• Po naradzie z pracownikami Referatu Infrastruktury i Rozwoju podjąłem decyzję, że 
zawnioskujemy o dofinansowanie drogi transportu rolnego na 450 m odcinek 
Dzięcielec-Popowo. Rozpatrywaliśmy także inne lokalizacje - Brzeźno, dwa odcinki, 
lecz wynikły problemy z przebiegiem drogi (potem trudności z rozliczeniem dotacji). 
W związku z tym niezbędne jest wprowadzenie zadania do budżetu z kwotą minimum 
15.000 zł na przygotowanie projektu dla zadania.

• Podpisałem umowę z GZUK na przekazanie dotacji celowej na „Budowę sieci 
kanalizacji z przepompownią ścieków w Kaczkowie - kierunek Dąbrowa Brzezieńska” 
z kwotą 210.000 zł.

• Spotkanie z Naczelnikiem OSP Rozłazino. Omówiono sprawy dotyczące remontu 
wewnątrz strażnicy, (materiały zakupione w roku ubiegłym, klejenie będzie wykonane 
w miesiącu lutym. Oczekujemy na ekspertyzę dotyczącą działań związanych z 
remontem wieży do suszenia węży. W zależności od oceny i kosztów związanych 
z remontem podjęte będą decyzje. Wyraziłem zgodę na zakup pilarki łańcuchowej oraz 
częściowe sfinansowanie pompy szlamowej (4000 zł z FS + potrzebne na zakup 
-2.500 zł).

Dnia 21.01.2019 r.

• Ogłoszono II ustny przetarg na sprzedaż działek 51/16, 51/17, 51/18 w Godętowie. 
Przetargi odbędą się 4.03.2019 r. w godz. 10.00-12.00.

• Ogłoszono III przetarg na dz. 211 w Bożympolu Małym. Przetarg odbędzie się 
1.03.2019 r.



• Ogłoszono III ustne przetargi na dz. 160/2, 160/3, 160/4, 160/5, 160/6, 160/7.
• Przygotowania wyliczeń do spotkania z Komisją Oświaty odnośnie kosztów 

funkcjonowania SP Brzeźno, organizacja po przekształceniu w filię i koszty. Ustalono 
odbycie kilku zebrań wiejskich w tej sprawie - I - 5.02.2019 r., II - 8.02.2019 r., III - 
22.02.2019 r.

Dnia 22.01.2019 r.

• Podpisano aneks do umowy na energię elektryczną w związku z wejściem w życie 
ustawy z 28 grudnia 2018 r. o zmianach podatku akcyzowego na energię elektryczną, 
zmieniający zapisy §11 ust. 1
1) 1 MWh energii elektrycznej - 278,90 zł, wcześniej 273,90 zł;
2) VAT (23%) - 64,15 zł, wcześniej 67,60 zł;
3) Uśredniona cena brutto za 1 MWh - 343,05 zł, wcześniej 361,50 zł.

• Podpisałem umowę na zakup i dostawę 1561 szt. Płyt IOMB z FS 2019 z firmą 
REWERS Bożepole do następujących miejscowości:
- Kisewo - 344 szt.
- Brzeźno Lęborskie - 1027 szt.
- Chmieleniec - 190 szt.
Termin wykonania zamówienia do 18 maja 2019, za kwotę 74.872,17 zł brutto .

• Zwołanie zebrań konsultacyjnych w dn. 5.02, 8.02., 22.02. o godz. 17.00 dla sołectwa 
Brzeźno w związku z zamiarem przekształcenia SP Brzeźno w filię ZSiP Łęczyce 
(indywidualne zaproszenia dla rodziców dzieci uczęszczających do SP Brzeźno). 
W zebraniach udział wezmą także radni, Komisja Oświaty, dyrektor SP Brzeźno, 
dyrektor ZSiP Łęczyce.

• Zleciłem kierownikowi Referatu Infrastruktury i Rozwoju przygotowanie sprawozdań 
z realizacji wniosków z zebrań wiejskich 2018.

• Podpisano upomnienia za zaległości związane z gospodarką odpadami (ok. 100).

Dnia 23.01.2019 r.

• Spotkanie z mieszkańcem Swietlina w sprawie hałasu w soboty i niedziele związanego 
z działaniem strzelnicy. Wpłynęło pismo w tej sprawie, rozpoznamy możliwość 
wydania przepisów lokalnych w sprawie ograniczeń dotyczących funkcjonowania 
(soboty i niedziele).

• Spotkanie z mieszkańcem Strzelęcina w sprawie przystąpienia do opracowania planu 
na kopalnię żwiru w kierunku Strzelęcina. Przedstawiono tok postępowania w takiej 
sprawie.

• Spotkanie z zastępcą dyrektor GIKiB i księgową w sprawie planu imprez na 2019 rok 
wraz z planem finansowym oraz w związku z wpisem na facebooku dotyczącym 
obniżenia środków na działalność sportową. Poleciłem zdjęcie informacji z portalu, 
dostarczenie planu imprez i finansowego oraz publikację tego planu po wydaniu przeze 
mnie oddzielnej dyspozycji (po komisjach rady gminy w dn. 24.01.2019 r.).

• Podpisałem umowę z Inżynierią Drogową Tomasz Gałka Lębork na pełnienie czynności 
inspektora nadzoru budowlanego przy realizacji zadania „Budowa chodnika 
w Rozłazinie ul. Ofiar Stutthofu za kwotę 2400 zł brutto.

• (Umowa z dn. 21.01.2019) Podpisałem umowę z Techniczną Obsługą Budownictwa 
M. Miśnik Mosty na pełnienie obowiązków inspektora nadzoru inwestorskiego nad 



zadaniem „Rozbudowa OSP Łęczyce o zaplecze socjalne i boks garażowy” za kwotę 
6.000 zł brutto.

Dnia 24.01.2019 r.

• Spotkanie z przewodnicząca Komisji Gospodarczej i Budżetu oraz skarbnikiem gminy 
w sprawie zmniejszeń środków dla GIKiB. Zauważono, że po korekcie środków dla 
GIKiB w trakcie planowania budżetu nie nastąpiła korekta planów GIKiB, co 
wprowadziło w błąd komisje rady gminy. W związku z tym na sesję dnia 28.01.2019 r. 
będę proponował przeniesienie środków z zadania „Budowa wodociągu w Swichowie 
...” w wysokości 50.000 zł na zwiększenie dotacji dla GIKiB na sport (autopoprawkę 
przygotuje skarbnik). Brałem także udział w posiedzeniu Komisji Gospodarczej 
i Budżetu, objaśnienia zmian w budżecie oraz sytuacji dotyczącej GIKiB. w tym 
zwiększenia dotacji.

• Spotkałem się z przedstawicielem Polskiej Spółki Gazownictwa - doradca ds. rozwoju 
rynku. W spotkaniu udział brała także kierownik Referatu Infrastruktury i Rozwoju. 
Ustalono, że do naszego wniosku dołączymy ankiety wskazujące firmy 
i zapotrzebowanie na energię cieplną (wzór ankiety dostarczył przedstawiciel), a także 
mapki z naniesionymi firmami, terenami pod działalność gospodarczą objętymi MPZP 
(tereny Godętowo, Wielistowo. Bożepole Małe, Strzebielino) oraz przygotowane 
działki pod budownictwo. W naszym piśmie wskażemy największe miejscowości tj. 
Łęczyce, Brzeźno, Rozłazino, Bożepole, Strzebielino. Zobowiązaliśmy się 
przygotować to w czasie do trzech tygodni.

• Udział w pracach połączonych komisji w sprawie informacji zamieszczonej przez 
GIKiB dotyczącej zmniejszenia środków na działania sportowe - zwiększenie o 50.000 
zł na sport nastąpi na sesji 28.01.2019 r. (środki „pożyczone” z inwestycji „Budowa 
wodociągu Swichowo..” realizowanej przez GZUK).

• Przekazałem kierownikowi GZUK konieczność przeglądu i działania sieci 
kanalizacyjnej w ZSiP Łęczyce i najbliższej okolicy ze względu na wydobywający się 
odór. Kierownik podejmie działania w dniu dzisiejszym zostanie przeprowadzone 
płukanie.

• Odbyłem wizję w ZSiP Strzebielino w trakcie przerwy obiadowej w celu kontroli 
wydawania posiłków. Stwierdziłem (zdjęcia), że po wydaniu posiłków dla pierwszej 
grupy o 11.25 i w czasie konsumpcji przez tą grupę na sali pozostawało sporo miejsc 
wolnych. Drugą grupę przyprowadził nauczyciel ok. 11.35 i podobnie jak w przypadku 
pierwszej pozostały miejsca wolne. Wydawanie przebiegało sprawnie.

Dnia 26.01.2019 r.

• Udział w XX Powiatowym Turnieju Kół Gospodyń Wiejskich w Gniewinie. Braliśmy 
udział wraz z Przewodniczącym Rady Gminy i Zastępcą Wójta. Gminę naszą 
promowała także kapela „Bożepolanie” (występ w czasie przerwy), a wsparcia 
reprezentującemu KGW Brzeźno udzielało KGW Kaczkowo. Panie z KGW Brzeźno 
zajęły 1 miejsce w konkurencji „Suknia cała w kwiatach”. Bardzo dziękuję tą drogą 
wszystkim obecnym na Turnieju za samoistną, spontaniczną promocję naszej gminy.



Dnia 28.01.2019 r.

• Przeprowadziłem rozmowę z wójtem gm. Cewice w sprawie drogi Dzięcielec- 
Popowo. W bieżącym roku gmina nie będzie realizować tej drogi, natomiast w latach 
następnych planowane jest dokończenie (do granicy) płytami IOMB. Ze względu na 
koszty ~ 450 m odcinek po naszej stronie będziemy utwardzać płytami IOMB.

• Wystąpiłem do lidera projektu - gm. Luzino - „Odnawialne źródła energii...” 
o informację na temat etapu przygotowania do realizacji projektu.

• Spotkanie z mieszkanką Strzebielina w sprawie zmiany planu zagospodarowania. 
Ustalono, że przed przystąpieniem zostaną zbadane możliwości wprowadzenia 
oczekiwanych zmian.

Dnia 29.01.2019 r.

• Podpisałem umowę na wykonanie II etapu oświetlenia ul. Paraszyńskiej w Bożympolu 
Małym - dotyczy dwóch punktów. Prace wykona PHU TECHNART B. Popiela, Krępa 
Kaszubska za kwotę 18.999,81 zł brutto w terminie 90 dni od podpisania umowy.

• Spotkanie z mieszkańcami Bożegopola Małego w związku z toczącą się procedurą 
planistyczną, dla działek obok poleciłem przygotować projekt uchwały zmieniającej 
(rozszerzającej) teren objęty poprzednią uchwałą o przystąpieniu do sporządzenia 
MPZP - na sesję w lutym.

Dnia 30.01.20191-.

• Spotkanie z kierownikiem OPS i pracownikiem socjalnym w sprawie opieki nad osobą 
(mieszkańcem Strzebielina) po wyjściu ze szpitala psychiatrycznego - opieka przez 
rodzinę, następnie spotkanie z rodziną (wezwanie administracyjne). W międzyczasie 
rozpoznanie możliwości umieszczenia w PDPS oraz wizyty pracownika socjalnego w 
domu osoby.

Dnia 31.01.2019, 01.02.2019 r.

• Podpisywanie decyzji podatkowych 2019.
• Podpisałem umowy dla GZUK na przekazanie dotacji:

- zakup zamiatarki wraz z potrzebnym sprzętem - 91.000 zł.
- utrzymanie terenów zielonych i odpiaszczanie terenów publicznych - 239.000 zł.

• Jubileusze 50-lecia pożycia małżeńskiego siedmiu par. Wręczono gratulacje, upominki, 
medale od prezydenta RP za długoletnie pożycie.

Dnia 4.02.2019 r.

• Podpisywanie decyzji podatkowych 2019.
• Przygotowanie materiałów do zebrań wiejskich.
• Przegląd gwarancyjny termo SP Bożepole. Na usunięcie usterek wyznaczono 

czternastodniowy termin.
• Zebranie wiejskie - wyborcze w Kaczkowie - 18.00-21.00. Wybrano sołtysa i radę 

sołecką. Frekwencja 68 osób.



Dnia 05.02.2019 r.

• Podpisywanie decyzji podatkowych.
• Przygotowanie do zebrań konsultacyjnych w sprawie SP Brzeźno.
• Udział i prowadzenie zebrania w SP Brzeźno.
• Zastępca wójta - prowadzenie i obsługa zebrania wiejskiego w Kisewie.

Dnia 06.02.2019 r.

• Przekazałem projekt organizacji ruchu na terenie ogródków działkowych w Bożympolu 
do opinii Komisji Rady.

• Podpisywanie decyzji podatkowych 2019.
• Interwencja w SPZOZ po zgłoszeniu mieszkańca w sprawie trudności z rejestracją 

telefoniczną.
• Obsługa zebrania wiejskiego - wyborczego w Chrzanowie - 18.00-20.30. Na sołtysa 

wybrano p. Beatę Jakusz.

Dnia 07.02.2019 r.

• Wizja na moście w Kisewie (zgłoszony na zebraniu zły stan). Most nie jest w drodze 
gminnej. P.J. Remelski wystąpi do właściciela (LP lub Wody Polskie) z pismem do 
wiadomości właściciela pól za Kisewką.

• Podpisywanie decyzji podatkowych.
• Podjąłem decyzję w sprawie zlecenia sołtysom dostarczania podatnikom decyzji 

podatkowych za 2019 rok za pokwitowaniem. Za skutecznie doręczoną decyzję zostanie 
wypłacona kwota 4 zł. doręczenie musi nastąpić do 28.02.2019 r. Wypłata nastąpi po 
dostarczeniu potwierdzeń doręczenia. Umowy i rozliczenie przygotuje Referat 
Finansowo-Księgowy.

• Prowadzenie i udział w zebraniu wiejskim w Strzelęcinie. Na sołtysa wybrano 
Krzysztofa Karczewskiego. Duża frekwencja 18 osób.

Dnia 08.02.2019 r.

• Przekazałem uwagi do drogi w Strzelęcinie (odcinek od sołtysa w kierunku 
zachodnim). Po wyłonieniu wykonawcy remontów niezbędna natychmiastowa 
naprawa - p. Remelski.

• Wizja w Rozłazinie na budowie chodnika ul. Osiedlowej. Obecni m-in. projektant, 
insp. budowy, Kierownik GZUK. Inspektor nadzoru i projektant potwierdzają 
zgodność realizacji z projektem. Zwrócono uwagę na konieczność obróbki 
(wypoziomowania) wszelkich zasuw wodno-kanalizacyjnych w budowanym 
chodniku.

• Konsultacje na zebraniu wiejskim w Brzeźnie dot. zamiaru likwidacji i przekształcenia 
Szkoły Podstawowej w filię Szkoły i Przedszkola w Łęczycach. Mieszkańcy 
zdecydowanie opowiedzieli się za utrzymaniem szkoły (pismo + ok. 300 podpisów). 



Na zebraniu uzgodniono także bezzasadność kolejnych konsultacji wyznaczonych na 
dzień 22.02. br.

Dnia 11.02.2019 r.

• Przygotowanie do zebrań wiejskich.
• Przygotowanie i wysyłka korespondencji w sprawie żądań 1000 zł podwyżek przez 

ZNP (odmowa - brak uzasadnienia dla tego typu żądań od samorządu).
• Odbyłem spotkanie ze starostą lęborskim i wójtem gminy Linia w sprawie rewitalizacji 

linii kolejowej 229 Kartuzy - Lębork. Starosta umówi wójta Sierakowic na wspólne 
spotkanie w tej sprawie (Sierakowice są liderem porozumienia między gminami w 
sprawie rewitalizacji). Spotkanie zaaranżowałem z uwagi na niepokojące informacje 
prasowe dotyczącej tej linii i wymienianiu tylko odcinka Kartuzy - Sierakowice.

• Wniosek do Rady Gminy o zwołanie Sesji w trybie art. 20 w związku z koniecznością 
zmian w dwóch uchwałach dot. stawek za odpady stałe w 2019 r. Konieczność wynikła 
po opinii nadzorczej RIO.

• Obsługa zebrania wyborczego w Nawczu. Zebranie dość liczne (16 osób), wybrano 
sołtysa p. Wiesława Kotlowskiego i 5 osobowa Radę Sołecką. Stwierdziłem także 
gustowne odnowienie (odmalowanie) świetlicy.

Dnia 12.02.2019 r.

• Wizja na drogach: Borówko - do p. Maszotów odcinek nieprzejezdny, Mokry Bór - 
lustracja odcinka wykonane przez Lasy Państwowe. Stwierdzono konieczność obcięcia 
prętów zbrojenia mogących stanowić zagrożenie - obcięte będą natychmiast.. 
Wykonano zdjęcia.

• Spotkanie z właścicielem firmy REWERS, Z-cą Kierownika R1R w sprawie określenia 
technologii i pilnego zlecenia kilka zakresów dotyczących dróg gminnych tj. :
- droga Bukowo od zakrętu do końca utwardzona w ubiegłym roku odcinka miejscowo 

uzupełnić dziury kruszywem i zagęścić, udrożnić rów i przepust w okolicach 
pierwszego zabudowania od strony Łęczyc, uzupełnić i zagęścić ubytki przy 
spowalniaczach,

- Strzelęcino droga od p. Karczewskiego w kierunku Wilkowa nawieźć tłuczenia 0^31,5 
i zagęścić,

- Łęczyce ul. Jana Pawła 11 zasypać dziury tłuczniem oraz końcówkę gruzem + żwirem 
i zagęścić,

- Strzebielino ul. Starowiejska od p. Hopy do wjazdu w ul. Sienkiewicza zasypać dziury 
YUMANEM i zagęścić,

- Swietlino - droga od hydroforni do wjazdu na nowe działki pobocze zagruzować 
przesypać żwirem - zagęścić,

Powyższe to najbardziej uszkodzone m-ca, które muszą być natychmiast poprawione
• Prowadzenie zebrania w Chmieleńcu. Na sołtysa wybrano p. W. Boike. Duża 

frekwencja na zebraniu 33 osoby. Zebranie trwało od 18^-2115, burzliwa dyskusja nt. 
wybudowanego 1 km odcinka drogi z płyt drogowych z odzysku.

Dnia 13.02.2019 r.

• Interwencja u wykonawcy chodnika w Rozłazinie, by wjazd drogi gdzie dokonano 
przekopu na chodnik tymczasowo utwardzić płytami umożliwiając dojazd do 
nieruchomości.



• Spotkanie z właścicielem nieruchomości w Strzebielinie (okolice ul. M.C. 
Skłodowskiej w/s partycypacji w kosztach uzbrojenia działek w sieć wodno - 
kanalizacyjną. Przedstawiłem zasady.

• Przygotowanie do zebrania wiejskiego w Bożympolu Małym.
• Obsługa zebrania w Bożympolu Małym (18()0-^-2100). Wybrano organy sołectwa - sołtys 

Pani Kamila Klawikowska. Frekwencja 42 osoby.

Dnia 14.02.2019 r.

• Przygotowałem list do premiera, ministrów Edukacji Narodowej i Finansów w sprawie 
finansowania zadań oświatowych popierający stanowisko ZGRP.

• Spotkanie z Kierownikiem OPS w sprawie wniosków dot. umieszczania osób w PDPS 
(na wnioski rodzin). Oba przypadki w sposób jednoznaczny nie wskazują, by gmina 
była zobowiązana do świadczenia.

• Udział w Sesji RG.
• Prowadzenie zebrania w Świetlinie (18OOU2130). Przyzwoita frekwencja, wybrano 

sołtysa p. Helenę Łapczuk i Radę Sołecką.

Dnia 15.02.2019 r.

• Podpisanie list wyborców do wyborów sołtysów i rad sołeckich w dniu 17.02.2019 r.
• Podpisałem umowę z DRÓG - Sandomierski na wykonanie dokumentacji projektowej 

przebudowy drogi transportu rolnego Dzięcielec - Popowo etap II w zakresie 
utwardzenia odcinka 450 mb płytami YOMB za kwotę 10.777,01 brutto. Przedmiot 
zamówienia ma być wykonany w ciągu 7 dni roboczych od dnia zlecenia.

Dnia 16.02.2019 r.

• Udział w zebraniu OSP Rozłazino (18oo+2O15).

Dnia 18.02.2019 r.

• Spotkanie z właścicielem tartaku w Bożympolu Małym w sprawie partycypacji w 
kosztach budowy pokładu mostu na rzece Łebie. W przyszłości - po zamknięciu 
przejazdu w ul. Rzecznej (202lr.) jedyna droga dojazdu do tartaku. Pożądane jest 
zwiększenie nośności mostu. W powyższej sprawie p. J. Remelski w porozumieniu z 
projektantem - konstruktorem określi optymalną grubość i sposób wykonania podkładu 
mostu, by osiągnąć większą nośność. W nakładach materialnych będzie partycypował 
właściciel tartaku wówczas zmienimy (zwiększymy) dcc dla mostu.

• Przygotowanie do spotkania ze związkami zawodowymi i dyr. szkół oraz komisją 
oświaty w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli. Uzgodniono na spotkaniu, 
że na najbliższej sesji przedłużony zostanie termin obowiązywania uchwały do 
31.08.2019 r. natomiast od września obowiązywał będzie nowy regulamin, ze 
zwiększonymi środkami za wychowawstwo klasy do 200 zł oraz zmienionymi 
dodatkami funkcyjnymi - 2 zakresy do 10 oddz. - i od 10 oddz.
Nastąpiły też korekty tekstowe kryteriów dot. nagród wójta. Projekt uchwały będzie 
przygotowany na sesję marcową.

• Zarządziłem wybory sołtysa sołectwo Nawcz na dzień 5 marca br. godz. 1800 w związku 
z rezygnacją pisemną wybranego sołtysa.

• Skierowałem do Rady Gminy projekt uchwały w sprawie zakupu leasingowego koparko 
- ładowarki dla GZUK (pismo kierownika GZUK).



V

• Podpisałem 3 umowy dotyczące doręczenia za zwrotnym poświadczeniem odbioru 
decyzji podatkowych na 2019 r. m-com: Kaczkowa, Kisewa i Łęczyc. Wynagrodzenie 
brutto od 1 decyzji wynosi 4 zł.

• Obsługa zebrania wiejskiego w Dzięcielcu (1800-H2130). Przyzwoita frekwencja wybrano 
sołtysa p. Beatę Grabowską i Radę Sołecką.


